
Sent: Sunday, July 3, 2022 8:23 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: изменение и допълнение на Наредбата  

 
Относно: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и 
условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична 
община, 
 
Здравейте, г-жо Благова,  
 
Използването на хартия, при положение че София е има електронна система показва 
отношението на Столична към екологията. 
Инвестицията в по-добър градски транспорт, в това число и въвеждането на нови 
електробуси е една от основната природосъобразните мерки, който една община трябва 
да предприема. Премахнете всички хартиени билети в София и дайте пример на 
софиянци как трябва да се отнасяме към околната ни среда. 
 
 
С уважение, 
 
Христо Георгиев. 
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